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MUDr. Tomko: 

Interpelácia, čo sa týka údržby chodníkov. Bol prvý sneh a už sme mali sakramentské 

problémy. V južnej časti to nebolo očistené, potom sa to trošku uvoľnilo a na druhý deň 

kĺzačka. Ja sám som mal problém prejsť od nemocnice dole, domov s tým, aby som sa udržal 

na nohách.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka údržby chodníkov. Je pravdou, že nastala špecifická situácia nejaké dva, tri dni 

pred samotným snežením boli tu dlhodobé mrazy, napadal mokrý sneh a okamžite to 

primŕzalo. Našou snahou, resp. snahou technických služieb bolo okamžite riešiť hlavné tepny, 

dopravné tepny, tzn. hlavná ulica, Komenského a potom postupne pridružené tak, ako je 

zaužívaný a riešený systém zimnej údržby každoročne. Samozrejme za vzniknuté problémy sa 

aj ospravedlňujeme, pretože všetky kapacity, ktoré boli dostupné, či už z technických služieb 

priamo z kmeňových zamestnancov, alebo aktivačných pracovníkov cez úrad práce, boli 

situovaní do ulíc a očisťovali sa najfrekventovanejšie chodníky, potom sa postupovalo ďalej, 

do tých okrajových častí. Preto sme riešili túto situáciu aj v čase, keď poveternostné 

podmienky neboli na to vhodné, riešilo sa to posypom – soľou, následne zoškrabávaním, 

sťahovaním a opätovným posypom. Nakoniec čiastočne pomohlo aj to, že sa zmenilo počasie 

a už teraz ku koncu týždňa došlo k odmäku, takže ulice ako také sú už takmer čisté.  

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 


